
 

 
 

 
 

Reflectie op Stadsoevers 
 
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 4 april 2012 gehoord hebbende de beraadslagingen  
 

Constaterende dat: 

• De huidige kredietcrisis woedt sinds 2007 en voor een chronologisch overzicht van de 
belangrijkste gebeurtenissen zie http://nl.wikipedia.org/wiki/Tijdlijn_van_de_kredietcrisis 

• In september 2008 werd een nieuwe coalitie gevormd bestaande uit de Roosendaalse Lijst, PvdA 
en GroenLinks bestaande uit de wethouders Adriaansen en Voogd (namens de Roosendaalse 
Lijst), van Griensven en Jongmans (namens de PvdA) en Uijtdehage (namens GroenLinks) 

• In juni 2009 verscheen van PvdA wethouder van Griensven RM 107 met een tussenstand 
stimuleringsprogramma economische crisis 

• Het meest slechte raadsvoorstel ooit betrof de bouw van een geldverslindend en prestigieus 
nieuw Stadskantoor in symbiose met de VMBO school het Da Vinci College, en werd in 
november 2009  in behandeling genomen en later in december 2009 met steun van de 
coalitiepartijen Roosendaalse Lijst, PvdA, GroenLinks en de oppositiepartijen VVD en CDA 
aangenomen. Alleen SP en Nieuwe Democraten waren tegen! 

• Met RM 227 van 2 december 2009 werd per direct een vacaturestop aangekondigd in verband 
met verwachte forse bezuinigingen door het Rijk als gevolg van de kredietcrisis. 

• Op 19 januari 2010 verscheen RM 19 Strategische financiële verkenningen 2010 – 2014 waarvan 
de eerste conceptversie dateert 4

e
 kwartaal 2009 

• Tijdens de GR verkiezingen van maart 2010 was het geldverslindende en prestigieuze project 
Stadskantoor en Stadsscholen in Stadsoevers het allesbepalende onderwerp en alleen SP en de 
Nieuwe Democraten waren kraakhelder en op feiten gebaseerd tegen!  

• Bij de coalitieonderhandelingen in 2010 mochten alleen partijen meepraten die onvoorwaardelijk 
bleven geloven in dit geldverslindende en prestigieuze project van de Roosendaalse Lijst. Alleen 
SP en de Nieuwe Democraten werden al na een kennismakingsgesprek buitengesloten. VVD, 
PvdA, CDA en GroenLinks waren ronduit voor! 

• In september 2010 verscheen het collegeprogramma (Roosendaalse Lijst, CDA, PvdA en 
GroenLinks) Duurzaam Kiezen waarin plotseling werd gesteld dat er gezocht gaat worden naar 
een volwaardig alternatief voor het Stadskantoor 

• Wethouder Theunis komt in februari 2011 met het langverwachte eindspel op het schaakbord met 
een eerste heroverweging richting een bestuurscentrum in symbiose met een school. Het voorstel 
krijgt de kleinst mogelijke meerderheid van Roosendaalse Lijst, PvdA, CDA en GroenLinks 

• In oktober 2011 komen de Nieuwe Democraten met een voorstel om af te zien van het 
geldverslindende en prestigieuze project en zeer voorzichtig een stapje te zetten met Zuidoevers 

• Maanden later in januari 2012 gaat dan eindelijk een definitieve streep door het geldverslindende 
en prestigieuze project 

• Nu in april 2012 (5 jaar later na het uitbreken van de kredietcrisis) zit Nederland in een 
economische recessie, zit de woningmarkt op slot en neemt de werkloosheid met de  dag toe. In 
het Catshuis wordt naarstig gezocht naar miljarden bezuinigingen 

 
Overwegende dat: 

• Uit de feitelijke opsomming onomstotelijk blijkt dat de meerderheid van de raad de ernst van de 
situatie schromelijk heeft onderschat en tegen beter weten in is blijven geloven in het 
geldverslindende en prestigieuze project 

• Het college met PvdA wethouder financiën van Griensven voorop krampachtig heeft volgehouden 
om informatie over het slechte economische en financiële weer zo lang als mogelijk is in de la te 
houden 

 
 
 



Van mening zijnde dat: 

• Het in het belang is van de politieke geloofwaardigheid en het kleiner maken van de kloof met de 
burgers en het bevorderen van de opkomst bij de volgende verkiezingen in 2014, dat de politiek 
stopt met wegkijken en erkent dat de meerderheid een verwijtbaar fout besluit heeft genomen met 
het geldverslindende en prestigieuze project 

 
 
Erkent dat:  

• De meerderheid van de gemeenteraad sinds de besluitvorming over Stadsoevers, Stadskantoren 
en Stadsscholen zich beter had moeten verdiepen in de feiten en minder had moeten geloven in 
de sprookjes van de opeenvolgende colleges 

 
 
Spreekt uit dat: 

• Zij als gemeenteraad oprecht spijt betuigt van de wijze waarop zij is omgegaan met de 
besluitvorming 

• Zij excuses maakt aan de Roosendaalse samenleving die door dit geldverslindende en 
prestigieuze project nu meer moet bezuinigen en hervormen dan anders noodzakelijk was 
geweest 

• Zij in de toekomst de Roosendaalse burger eerder en beter zal betrekken bij de beeldvorming, 
meningsvorming en besluitvorming 

• Zij grote dank verschuldigd is aan de fracties van de SP en de Nieuwe Democraten en het 
burgeractiecomité Stadskantoor Nee! voor haar volhardende en uiteindelijk zeer overtuigende 
inzet om tot betere inzichten te komen. 

 
 
Namens, 
Ton Schijvenaars, fractie Nieuwe Democraten 
Corné van Poppel, fractie SP Roosendaal 
 
 
 
 
 


